
 

 

 

 

 
Raadscommissie 2 oktober 2018 

 

 
Agendapunt 4 Rondvraag fractie PvdA: 

 

 

Onderwerp: verkeersveiligheid op de Vliegveldstraat in Deurningen, met name tussen Frans 

op de Bult en Tuincentrum Borghuis. 

 

1: Deelt het college onze bezorgdheid over de verkeersveiligheid op de Vliegveldstraat? 

Gezien de recente ernstige ongelukken, maar ook de historie is het tijd voor maatregelen die 

de veiligheid vergroten. 

 

2: Welke inspanningen doet de gemeente om de veiligheid te vergroten, ook al is het 

hoofdzakelijk een provinciale weg? 

 

3: In 2019/2020 wordt de hele weg vernieuwd. Is de gemeente betrokken bij deze plannen, en 

zo ja, heeft de verkeersveiligheid hierbij de grootste prioriteit? Gelet op het relatief korte 

traject zou doorstroming hierbij van ondergeschikt belang moeten zijn. 

 


